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Abstract (en)
[origin: WO2015059074A1] The invention relates to a printed product (100) having an especially forgery-proof printed security feature (200), which
can be produced by using simple means and without complex equipment. The printed product (100) has a printed-product main body (400) having
a first and a second main side (410), wherein at least one pattern element (350) arranged in the form of a pattern (360) is located on at least one
of the two main sides (410) and wherein the at least one pattern element (350) contains a contrast substance (K) at least in a layer region (320)
arranged internally in the at least one pattern element (350). The at least one pattern element (350) is raised on the particular printed-product main
side (410) and undetachably connected to the printed-product main body (400).

Abstract (de)
Das erfindungsgemäße Druckprodukt 100 mit einem besonders fälschungssicheren gedruckten Sicherheitsmerkmal 200, das mit einfachen
Mitteln und ohne aufwändige apparative Vorrichtungen herstellbar ist, weist einen Druckprodukt-Hauptkörper 400 mit einer ersten und einer
zweiten Hauptseite 410 auf, wobei sich auf mindestens einer der beiden Hauptseiten 410 mindestens ein in Form eines Musters 360 angeordnetes
Musterelement 350 befindet und wobei das mindestens eine Musterelement 350 zumindest in jeweils einem in dem mindestens einen
Musterelement 350 innenliegend angeordneten Schichtbereich 320 eine Kontrastsubstanz K enthält. Das mindestens eine Musterelement 350 ist auf
der jeweiligen Druckprodukt-Hauptseite 410 erhaben ausgebildet und mit dem Druckprodukt-Hauptkörper 400 unlösbar verbunden.
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